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 Protokół z obrad 

XXXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Miedzichowo odbytej w dniu  

5 października 2022 roku o godzinie 14.00 w sali OSP w Miedzichowie. 

 

Otwarcia sesji o godz. 14.00 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz 

Kolecki, który powitał wszystkich zaproszonych gości, sołtysów oraz radnych w/g listy 

obecności  (listy stanowią załącznik do protokołu, lista obecności wygenerowana z systemu 

DSSS Vote stanowi załącznik nr 1 i 2. Na ogólną liczbę 15 radnych na sesji obecnych było 

11 radnych, wobec czego Rada może podejmować prawomocne uchwały.  

Protokół z obrad poprzedniej sesji został przez Radę przyjęty 11 głosami „za” bez odczytania 

(załącznik nr 3).  

 

Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad, który przedstawia się 

następująco: 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe (otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie 

protokołu z obrad poprzedniej sesji). 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Miedzichowo na 2022 rok. 

4. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miedzichowo.  

5. Bieżące sprawy Rady. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Odpowiedzi na interpelacje. 

8. Zakończenie. 

 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakąś inną propozycję, jeżeli chodzi 

o zaproponowany na dzisiaj porządek obrad?  

 

W związku z brakiem propozycji Przewodniczący przeszedł do realizacji porządku obrad.  

 

Ad.2 porządku obrad: Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Tadeusz Kolecki poinformował, że do biura rady nie wpłynęła żadna 

interpelacja ani zapytanie, spytał czy ktoś na sesji chce złożyć takową.  

Z uwagi na ich brak przystąpił do realizacji punktu następnego. 
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Ad. 3. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Miedzichowo na 2022 rok. 

 

Zasadność podjęcia uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Mirosława Kuryś: 

 

Zmiany w uchwale budżetowej na 2022 rok: po stronie dochodów dokonuje się zwiększenia 

budżetu o kwotę 3.073.500,00 zł.  

Na to się składają: dział 756 dochody od osób fizycznych, osób prawnych i od innych 

jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki z nimi związane, dokonuje się 

zwiększenia dochodów o kwotę 13.500,00 zł. Są to zwiększone wpływy z tytułu podatku od 

środków transportowych od osób prawnych.  

W dziale 852 dokonuję zwiększenia wydatków o kwotę 3.060.000,00 zł, są to środki z 

funduszu przeciwdziałania COVID na wypłatę i obsługę dodatku węglowego.  

Analogicznie po stronie wydatków dokonujemy zwiększenia ogólnie budżetu o kwotę 

3.073.500,00 zł i tak:  

w dziale 600 dokonuje się zwiększenia wydatków o kwotę 14.902,32 zł – są to środki na:  

- dopłata rozliczenia składki członkowskiej jak wspomniałam na komisjach Związku 

Gminno-powiatowego przewozy regionalne o 12.600,00 zł, 

- utrzymanie dróg gminnych w ramach są funduszu sołeckiego to kwota 1402,32 zł, 

- opracowanie dokumentacji budowy drogi gruntowej w Starym Folwarku kwota 900,00 zł. 

W dziale 700 dokonuje zmniejszenia planu wydatków o 600,00 zł zgodnie z wnioskiem Rady 

Sołeckiej. 

W dziale 750 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa dokonuje się 

zwiększenia wydatków o 557,91 zł, są to środki przeznaczone na doposażenie OSP w ramach 

przekazanych przez Fundusz Sołecki.  

Pomoc Społeczna dokonuje się zwiększenia wydatków o kwotę 3.060.000,00 zł na wypłatę 

zasiłku węglowego i obsługę.  

Natomiast w dziale 900 gospodarka komunalna i ochrona środowiska zmniejszono plan 

wydatków o kwotę 2.149,60 zł – zgodnie ze złożonymi wnioskami przez Rady Sołeckie. 

Jednocześnie dokonano zwiększenia wydatków w dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa 

narodowego o kwotę 5.469,37 zł, są to wydatki też w ramach przeniesień funduszy sołeckich. 

W dziale 926 zmniejszono plan wydatków o kwotę 4.700,00 zł zgodnie ze zmianą 

wnioskowaną przez fundusze sołeckie.  

Tak się ma zwiększenie planowanych dochodów i wydatków zmiany uchwały budżetowej na 

rok 2022. 

 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poprosił o opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Radny P. Tramowski oznajmił, że obydwa projekty uchwał 

procedowane na dzisiejszej sesji zostały zaopiniowane pozytywnie. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została podjęta 11 głosami 

„za” i zarejestrowana pod Nr XXXVI/319/2022 – załącznik nr 4. 

 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miedzichowo. 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Skarbnik Gminy Mirosławę Kuryś: 
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Zgodnie ze zmianami w budżecie 2022 roku dokonano następujących zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej: kwota dochodów została zwiększona ogólnie o kwotę 3.111.264,82 zł, 

z czego dochody bieżące wzrosły o kwotę, którą wspomniałam 3.111.264,82 zł a dochody 

majątkowe pozostały bez zmian.  

Kwota wydatków ogólnie też została zwiększona o kwotę 3.111.264,82 zł, z czego wydatki 

bieżące wzrosły o kwotę 3.106.364,82 zł, a wydatki majątkowe wzrosły o kwotę 4.900,00 zł, 

co jest zgodne ze stanem budżetu na dzień 5 października.  

Po dokonaniu powyższych zmian wynik budżetu jest deficytem i według stanu na dzień stan 

dzisiejszy stanowi kwotę 4.870.292,12 zł. Budżet po zmianach będzie stanowił kwotę 

32.598.198,02 zł. 

Dochody majątkowe nie uległy zmianie i stanowią kwotę jak już wspomniałam 6.170.682,68 

zł, natomiast dochody bieżące to kwota po zmianie budżetu 26.427.515,34 zł. 

Wydatki, jak już wspomniałam też analogiczną kwotą zostały zwiększone o 3.111.264,82 zł i 

po zmianach stanowić będą 37.468.490,14 zł, z tego wydatki bieżące zostały zwiększone o 

kwotę 3.106.364,82 zł i stanowią w budżecie kwotę 26.297.209,18 zł.  

Wydatki majątkowe zostały zwiększone o kwotę 4.900,00 zł i stanowią w budżecie kwotę 

11.171.280,96 zł. 

W Wieloletniej Prognozie Finansowej nie dokonano zmian w zakresie przychodów i w roku 

budżetowym dochody i rozchody analogicznie też nie zostały zmienione. 

 

 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta 11 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXXVI/320/2022 – załącznik nr 5. 

 

 

Ad. 5. Bieżące sprawy rady. 

 

Radny R. Stasiak: 

- sprawa kosztów wywozu śmieci, 

- sprawa energii, która spadnie na gminę – koszty związane ze szkołami, instytucjami 

gminnymi i oświetleniem na terenie gminy, 

- węgiel, który miałaby rozprowadzać gmina, 

- klaster energetyczny – czy ten projekt będzie realizowany, 

- droga w Bolewicach - odcinkowy pomiar prędkości, lustra, obniżenie chodników przy 

szosie, chodnik, który miał być do ulicy Młyńskiej, te sprawy miały być robione przez drogi 

krajowe i autostrady, 

- straż pożarna, czy też straż pożarna będzie ujęta w budżecie i była swego czasu mowa o 

podziale kosztów a kosztów materiałów eksploatacyjnych jak nasza straż wyjeżdża, bo 

właściwie za wszystko musi płacić, pojawiły się też koszty serwisowania, dlatego, że strażacy 

mówili, że pompa została uszkodzona w samochodzie strażackim, tylna oś i te koszty 

serwisowania bardzo mocno wzrosły,  

 - limity energetyczne 2000, 2600, 3000 kwh.   

 

Radca Prawny R. Graczkowska – Milej – powiedziała, że jesteśmy w tej chwili na etapie 

podjęcia ustawy w Sejmie i przekazania jej do Senatu, czyli jest w trakcie procedowania i w 

tym przegłosowanym projekcie, który poszedł do Senatu jest mowa 2000 na rodzinę, 2 600 w 

przypadku osoby niepełnosprawnej w rodzinie i 3000 dla rolników, takie są trzy granice, 

natomiast w jakiej to postaci wyjdzie z sejmu, to zobaczymy. 

Na razie jeszcze za wcześnie jest się przywiązywać do zapisów, bo to jeszcze nie jest prawo 

obowiązujące. 



4 
 

Radny K. Kowalczyk – poruszył sprawę tablicy pamiątkowej Stefana Sobery, który był 

Wójtem Gminy Miedzichowo przed wojną. 

 

Wójt: 

- poinformował, że jeżeli chodzi o śmieci, trwa wymiana korespondencji z firmą Trans Kom, 

chodzi o waloryzację wynagrodzenia, jeżeli by miała nastąpić ewentualnie zmiana stawki, to 

będzie o tym informować jak i przeliczać jaka to będzie kwota i jak już to byłoby to od 

przyszłego roku; 

- powiedział, że jeżeli chodzi o energię, to jesteśmy po przetargu. Przetarg został 

rozstrzygnęliśmy w lipcu, także mamy 1350 brutto za megawatogodzinę, więc jest to około 

100%, ale jeżeli chodzi o Gminny Zakład Komunalny, tam te wszystkie dodatkowe 

urządzenia, które funkcjonują, to według nich to jest około 120,50% wzrostu energii. Czyli w 

budżecie musimy zapewnić około 100% więcej niż mieliśmy w tym roku; 

- jeżeli chodzi o węgiel - bez komentarza; 

- powiedział, ze klastry energetyczne - co było to spotkanie, to wszystko jest na razie na 

etapie projektu. Rozmawiał z Radnym Kazimierzem Kowalczykiem, że są zainteresowani 

tym odcinkiem Czarnej Wody i zobaczymy w jakim kierunku pójdą; 

- droga w Bolewicach – powiedział, że Generalną Dyrekcję poinformowaliśmy, że sołectwo 

przeznaczy tę kostkę, która jest zgromadzona po poprzednich remontach, ona jest w stanie 

dobrym, może być wykorzystana jako wkład własny gminy do budowy tego chodnika wzdłuż 

rowu, żeby było dojście, także czekamy na decyzje Generalnej Dyrekcji;  

- jeżeli chodzi o lustro to odpowiedziano nam, że to nie było w organizacji ruchu, więc 

musielibyśmy z naszych funduszy to pokryć. To lustro tam jest, tylko tyle, że jest mniejsze i 

może zakłócać pewien odbiór, ale jest,  warunki bezpieczeństwa są zachowane;  

- jeżeli chodzi o OSP – stwierdził, że w budżecie zawsze staramy się zapewnić wszystkie 

wydatki związane z funkcjonowaniem, działaniem jednostek. I remonty, bieżące utrzymanie, 

wszystko to, co może się zdarzyć podczas akcji, to zapewniamy, więc tutaj przy projekcie 

budżetu będziemy wszystkie te dane uwzględniać, a ponadto pamiętamy, że mamy otrzymać 

ten samochód z Powiatowej Komendy dla jednostki w Bolewicach i na to też pieniądze w 

przyszłym roku musimy zapewnić; 

- wspomniał również o wynagrodzeniach, że minimalne wynagrodzenie wzrasta, więc 

musimy też te podwyżki przeprowadzić, a pamiętamy, że dwukrotnie, bo od stycznia i od 

lipca, czyli żeby już tego nie robić w trakcie roku budżetowego, to musimy taką podwyżkę 

zaplanować; 

- inwestycje w Bolewicach i Miedzichowie - tam po ich zakończeniu będzie zmiana 

organizacji ruchu. W Bolewicach mamy tą strefę, która obowiązuje, czyli będzie to zasada 

prawej strony, czyli zgodnie z kodeksem, natomiast w tutaj w Miedzichowie planujemy 

wprowadzić znak zakończenie ścieżki rowerowej, bo tam rzeczywiście jest taka przerwa i nie 

ma innej ścieżki i wprowadzić drogę jednokierunkową, mówię o ulicy Rzecznej i od 

pierwszej przecznicy. Takie były też sugestie mieszkańców. 

 

Radny P. Tramowski – poinformował, że jest możliwość składania wniosków od połowy 

października do ARiMR na zmiany pokrycia dachowego pokrytego azbestem, dla budynków 

służących do produkcji rolnej. 

 

 
Ad. 6. Wolne wnioski i informacje. 

Z uwagi na brak chętnych do zabrania głosu Przewodniczący przeszedł do realizacji punktu 

kolejnego. 



5 
 

Ad.7. Odpowiedzi na interpelacje. 

Przewodniczący poinformował, że z uwagi na brak interpelacji przechodzi do realizacji 

punktu następnego porządku obrad. 

 

Ad.8. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady Pan T. Kolecki stwierdził, że wobec wyczerpania porządku obrad 

zamyka obrady XXXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Miedzichowo o godz. 14.33. 

 

Protokołowała: J. Agaciak 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Tadeusz Kolecki 

 

 


